
V Libochovanech dne 28.ledna 2010 

  

  

Dobrý den vážení návštěvníci našich webových stránek. 

  

            Prakticky dva a půl měsíce odmlky. Ale protože jsem nezaznamenala žádnou odezvu na svoje 

mlčení, tak to asi nikoho netrápí a příliš nezajímá. No nic. Tak tedy v rychlosti. Čas předvánoční byl 

věnován ukončení rozpočtového roku, uzavření posledního celého roku, před rokem novým, 

volebním. Zastupitelstvo ve stávajícím složení bude o obci rozhodovat už jen necelých deset měsíců 

v roce 2010. 

  

Byla ukončena částečná oprava místního kostela, vypracovala jsem a odevzdala závěrečnou zprávu. 

Nepovedený vrchní nátěr fasády hlavní věže bude opraven v jarních měsících, firmě byla zaslána 

reklamace. 

  

Hodinářský mistr pan Flossmann odvedl dobrou práci. Hodiny na věži už ukazují čas, el.pohon se stará 

o chod bez zásahu lidské ruky. Už nikdo nemusí každý týden do věže a ručně hodiny natahovat. Je 

s podivem, co všechno dokáží naši občané vymyslet. Z očí do očí mi bylo vyčteno, že jsem nechala 

hodinový stroj odvézt bez náhrady, pochopila jsem, že jsem byla nařčena z krádeže hodinového stroje. 

To, že za posledních několik desetiletí se o to, aby hodiny fungovaly, nikdo nestaral, jakoby bylo 

v pořádku. Jakmile se něco začne dít, tak se hledá sebemenší příležitost k pošpinění těch, co se starají. 

  

Vážení, konec října 2010 je příležitostí pro aktivitu kohokoliv z vás. budou totiž komunální volby, já 

rozhodně kandidovat nebudu. 20 let stačilo. 

  

Vzniklo dobrovolné sdružení občanů, kteří připravují sobě i jiným společenskou zábavu a zážitky pro 

děti a mládež. Nové občanské sdružení „Polabské děti“ mají svoje webové stránky, bohatou 

fotogalerii, velké plány, dobré nápady. Ikdyž už také zaznamenali některé zvláštnosti, které by při 

pořádání svých akcí z řad občanů nečekali, zatím se nenechali odradit a do svých akcí jdou plni 

nadšení. Přeji jim, ať je to nadšení neopustí a jsou obci ku prospěchu. 

  

Na podzim také proběhla velice zdařilá akce se sázením stromů do řepnické aleje. Určitě se všichni 

zúčastnění a vlastně i majitelé jednotlivých stromů v této aleji budou těšit na každé jaro, kdy jejich 

strom bude růst a dávat radost všem kolemjdoucím. Lidé se totiž svým finančním příspěvkem stali 

sponzory této aleje. A ti, kteří se účastnili i samotného sázení, odcházeli s dobrým pocitem. Podívejte 

se na odkaz „Stromprolibo“. 

  

Stejně tak ti, kteří přispěli finančním darem na zrestaurování věžních hodin mají velmi dobrý pocit při 

pohledu na funkční zařízení. Opravdu jsem velice vděčná za to, že mě ti ostatní, kteří mi důvěřují, 



svěřili finanční dary v souhrnné částce takřka 130titisíc korun. Kompletní oprava hodin, včetně jejich 

hodinového zvonění je oceněna na 148 tisíc. Takže ještě jednou mnohokrát děkuji za vaše příspěvky. 

Bez nich bych si netroufla do oprav takového rozsahu jít. 

Protože v novém roce nebudeme mít na růžích ustláno a když, tak ty růže budou mít hodně veliké 

trny, nebude možné zrealizovat mnohé z plánovaných akcí. A když, tak jen za cenu zadlužení obce. 

Byla bych ale blázen, v závěru starostování, vesnici zadlužit. Rozhodnutí o tom, co je a co nebude pro 

budoucnost správné ponechám novému zastupitelstvu.  

  

V současné době probíhající práce v řepnickém Edenu, zbavujeme kuchyni a sociálky nefunkčních a 

rozbitých částí obložení a vybavení. Nevím, zda-li ještě dokážeme alespoň začít s opravami. Záleží na 

tom, jak budou postavené dotační tituly a jestli se podaří na nějakou tu dotaci dosáhnout. 

  

Nový územní plán zatím nenašel zpracovatele, přestože potenciální dodavatelé byli osloveni. Musíme 

se podívat jinam. Je třeba dokončit záležitost s protipovodňovým valem nad obcí, aby se mohly začít 

stavět nové rodinné domy. Podobné je to s prostorem za poštou, ten také čeká na nový územní plán. 

  

Obec se opětovně přihlásila do krajské soutěže „Zlatý erb“, o nejlepší webové stránky. Jestli nám 

chcete po začátku soutěže dát svůj hlas, udělejte to. Přihlášky končí 3. února, potom už je váš hlas 

vítán. 

  

Občanské sdružení „Polabské děti“ chystá na 13. února první masopustní rej v uličkách obce. Sledujte 

vývěsky, abyste byli co nejlépe informováni.     

  

  

Na shledanou příště se těší starostka obce, Ivana Sklenářová 

 


